
Protokół Nr 17.2011

 z posiedzenia Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku Rady Miasta Ełku, 
które odbyło się w dniu 16 grudnia  2011 roku w godzinach 1100 – 1250.

Obrady Komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski.
W  posiedzeniu  udział  wzięli członkowie Komisji  w/g załączonej listy   obecności; na 

14  członków  Komisji  w  posiedzeniu uczestniczyło 12. W związku z tym obrady Komisji  
i podejmowane decyzje są prawomocne. 
W posiedzeniu Komisji nie uczestniczyli radni: Paweł Czemiel i Adam Rydzewski.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
• Z-ca Prezydenta Miasta – Kamil Buksa,
• Skarbnik Miasta – Jarosław Wróbel,
• Naczelnik  Wydziału  Planowania  Przestrzennego  i  Gospodarki  Nieruchomościami  – 

Sławomir Chilicki,
• Naczelnik Wydziału Mienia Komunalnego – Andrzej Semeńczuk, 
• Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju – Renata Samełko,
• Prezes Zarządu „Zespołu Inwestycji” sp. z o.o. - Halina Bender,
• Wydział Planowania i Spraw Społecznych -  Anna Lewandowska.

Przyjęty porządek obrad:
1. Zatwierdzenie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.
3. Opinia   do  projektów uchwał,  które  będą przedmiotem obrad  najbliższej  sesji  Rady 

Miasta.
4. Analiza dochodów i wykonania planu sprzedaży majątku gminy oraz omówienie planów 

sprzedaży na rok 2012.
5. Opinia Komisji do projektu budżetu miasta Ełku na 2012 rok.
6. Sprawy różne i wolne wnioski.

Do punktu 1- go
Przewodniczący Komisji  Wojciech  Kwiatkowski  zapoznał  zebranych  z  porządkiem 

obrad Komisji. 
Radni nie wnieśli uwag i jednomyślnie przez aklamację przyjęli porządek obrad jak 

wyżej.

Do punktu  2 - ego
Przewodniczący  Komisji  Wojciech  Kwiatkowski  zwrócił  się  o  zgłaszanie  uwag  do 

protokółu z  poprzedniego posiedzenia Komisji.   
Członkowie  Komisji  nie  zgłosili  uwag  i  jednomyślnie  poprzez  aklamację  przyjęli  

protokół Nr 16.2011 z dnia 9 grudnia 2011 r. 

Do punktu  3- go  
 Członkowie  Komisji  przystąpili  do  omówienia  i  zaopiniowania  projektów  uchwał 

związanych merytorycznie z pracą Komisji.
Skarbnik  Miasta  Jarosław  Wróbel  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia 

wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2011.



Projekt uchwały obejmuje następujące wydatki inwestycyjne:

Budowa ulic na osiedlu Pod Lasem - Nr zadania 907001 dział 600, rozdział 60016, § 6050
Kwota wydatków niewygasających na 2012 r.  -   162 639 zł 
Deklarowany termin zakończenia – 30.06.2012

Modernizacja ulicy Nadrzecznej i Brzozowej - Nr zadania 907022 
     Kwota wydatków niewygasających na 2012 r.  -   232 000 zł 
     Deklarowany termin zakończenia – 30.06.2012

Uzasadnienie ad. 1 i 2
W  ramach  oszczędności  uzyskanych  w  wyniku  przeprowadzonych  procedur 
przetargowych  na  zadania  inwestycyjne  w  IV  kwartale  br.  zlecone  zostały  spółce 
komunalnej  PUK  roboty  polegające  na  wykonaniu  prac  związanych  z  budową 
nawierzchni  dróg  gminnych  tj.  ul.  Poziomkowej  oraz  Nadrzecznej  i  Brzozowej. 
Zamawiający w umowie określił termin wykonania w/w prac do końca bieżącego roku 
zastrzegając  jednocześnie  możliwość  zmiany  terminu  zakończenia  w  przypadku 
wystąpienia  niesprzyjających  warunków  atmosferycznych.  Wskutek  opadów  i 
znacznego  zawilgocenia  gruntu  wykonawca  nie  jest  w  stanie  uzyskać  właściwych 
wskaźników  zagęszczenia  konstrukcji  jezdni.  Wobec  tego  przesuwa  się  termin 
wykonania  obu  zadań  do  dnia  30.06.2012  zastrzegając  jednocześnie  możliwość 
wcześniejszej realizacji przy wystąpieniu sprzyjających warunków atmosferycznych.

Budowa drogi wewnętrznej przy ul. Nadjeziornej -  Nr zadania 907176 dział 600, rozdział 
60017, § 6050 

Kwota wydatków niewygasających na 2012 r.  27 304 PLN 
Deklarowany termin zakończenia – 30.06.2012
Uzasadnienie ad. 3
Wykonanie  zadania  jest  uzależnione  od  realizacji  przez  Wspólnotę  Mieszkaniową 
Wojska Polskiego 17 zagospodarowania podwórka na terenie własnym. Ze względów 
technicznych  wykonanie  dojazdu  na  terenie  komunalnym  nastąpi  w  ślad  za 
wykonaniem nawierzchni  brukowej na obszarze wspólnoty.  Ponieważ do grudnia br. 
wspólnota nie przystąpiła 
do realizacji swego zamierzenia, przesuwa się również wykonanie dojazdu na terenie 
komunalnym do dnia 30.06.2012.

4. Wydatki  inwestycyjne  Urzędu  Miasta  –  zadanie  pn  „  Rozbudowa  i  modernizacja 
systemu  monitoringu  miejskiego  w  ramach  budowy  Zintegrowanego  Systemu 
Bezpieczeństwa Miasta Ełku”

   Dział 752 rozdział 75023 § 6050 
   Kwota wydatków niewygasających na 2012 r.  -   238 500 zł
   Deklarowany termin zakończenia – 30.04.2012
   Uzasadnienie ad. 4
W związku z koniecznością uzyskania pozwoleń na budowę, uzgodnień konserwatorskich 
oraz zgody właścicieli nieruchomości na których mają znajdować się urządzenia wydłuży 
się termin realizacji ww. zadania. Projekt realizowany jest po części w trybie „zaprojektuj i 
wybuduj”  a  umowa OR.BI.272.6.2011 z  dnia  30.11.2011  r.  przewiduje  taką możliwość 
zgodnie z § 11. - kwota 238.500,00 zł.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Michał  Tyszkiewicz zwrócił  uwagę, aby w części 
opisowej  były  wyszczególnione  kwoty  tam,  gdzie  dokonywane  są  zmiany.  Dotyczy  to 
zwłaszcza Wydziału Planowani i Spraw Społecznych.

Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski zwrócił się, aby ten uzupełniony opis 
zmian został dostarczony na posiedzenie Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego.
Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania projektu uchwały, w głosowaniu wzięło 
udział 7 radnych.  
Członkowie Komisji  w głosowaniu jawnym;  7 głosami  „za”  -  jednomyślnie  zaopiniowali 
pozytywnie projekt uchwały w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem 



roku budżetowego 2011.
* * *

  Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel omówił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
miasta Ełku na 2011 rok:
pkt. I w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział Edukacji:
1. Zwiększenie dochodów o kwotę 48.014 zł z tytułu zwiększenia środków rezerwy części 
oświatowej subwencji ogólnej, kwota przeznaczona jest na dofinansowanie wyposażenia 
w sprzęt szkolny i pomoce dydaktyczne nowowybudowanych obiektów szkół i placówek 
oświatowych oraz nowych pomieszczeń do nauki, pozyskanych w wyniku modernizacji lub 
adaptacji pomieszczeń nie wykorzystywanych na cele dydaktyczne. 
2.  Zwiększenie  wydatków  szkół  z  tytułu  otrzymania  zwiększonej  subwencji  o  kwotę 
ogółem 48.014  zł.   Przesunięcia  pomiędzy  rozdziałami  80101,  80103,  80104,  80110, 
80120,  80148,  80195,  85401  i  pomiędzy  paragrafami  wydatkowymi  dokonane  są  na 
wnioski  dyrektorów  szkół.  Kwoty  zwiększeń  i  zmniejszeń  dotyczą  paragrafów 
wynagrodzeń, pochodnych od wynagrodzeń i wydatków pozapłacowych w takim zakresie, 
aby można było zapewnić wypłaty wynagrodzeń dla nauczycieli, administracji i obsługi w 
szkołach oraz zapewnić prawidłowe wykorzystanie środków na wydatki bieżące:
- w SP 2 zwiększenie wydatków ogółem o kwotę  13.000 zł,
- w SP 4 zwiększenie wydatków ogółem o kwotę   2.500 zł,       
- w SP 5 zwiększenie wydatków ogółem o kwotę  5.000 zł
- w ZSS zmniejszenia wydatków ogółem o kwotę  20.000 zł,
- w SP 9 zwiększenia wydatków ogółem o kwotę   24.229 zł 
- w SP 7 przesunięcia pomiędzy paragrafami wydatkowymi  na kwotę ogółem  5.443 zł
- w Gimnazjum nr 1 zmniejszenia wydatków ogółem o kwotę  5.828 zł, 
- w Gimnazjum nr 2 przesunięcia pomiędzy paragrafami wydatkowymi na kwotę ogółem 
2.265 zł,
- w Gimnazjum nr 3 zwiększenie wydatków ogółem o kwotę  29.770 zł
- w Gimnazjum nr 4  zwiększenia wydatków ogółem o kwotę  8.756 zł
- w Miejskim Przedszkolu „Perełka” zwiększenie wydatków ogółem o kwotę 1.574 zł,
- w Miejskim Przedszkolu „Słoneczna Ósemka” zmniejszenia wydatków ogółem o kwotę 
2.573 zł

Zmniejszenie wydatków w rozdziale 80195 o kwotę ogółem 6.902 zł w celu pokrycia 
różnicy zwiększeń dla szkół na zadania bieżące.
3. Przesunięcia w rozdziale 80104 pomiędzy zadaniami (3.616 zł zmniejszenia), (2.104 zł 
zwiększenia), dotyczą  Przedszkoli Niepublicznych i zapewnienia środków na dotacje dla 
tych przedszkoli. 
4.  Do  wniosku  dołącza  się  załącznik  ze  zmianami  do  dochodów  gromadzonych  na 
wydzielonych rachunkach jednostek budżetowych oraz wydatków nimi finansowanych.
pkt. II)  w zakresie wydatków realizowanych i  nadzorowanych przez Wydział  Promocji  i 
Spraw Społecznych:
Zmiany wynikają z prośby Dyr. MOPS-u i weryfikacji potrzeb. Zmiany w rozdziale 85295 
wynikają z potrzeb szkół i przedszkoli w zakresie doposażenia stołówek – konieczności 
dokonania zakupów sprzętów.
pkt. III) w zakresie  dochodów i wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział  
Świadczeń Rodzinnych i Funduszu Alimentacyjnego

Zwiększenie  o  15  tys.  zł  w  §  2910  (wpływy  ze  zwrotów  dotacji  wykorzystanych 
niezgodnie z przeznaczeniem lub pobranych w nadmiernej wysokości) dotyczy dochodów 
z  realizacji  zadań  zleconych,  które  podlegają  zwrotowi  do  budżetu  państwa  i  jest 
dostosowaniem do rzeczywistych dochodów i wydatków z tego tytułu.
pkt.  IV)  w  zakresie   wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez  Wydział 
Organizacyjny:

Przesunięciu kwoty 13.000,00 zł między wydatkami inwestycyjnymi Urzędu Miasta, 



w  dziale  750  rozdział  75023  -  z  paragrafu  6050  na  paragraf  6060.  Część  środków 
zaoszczędzonych z tytułu niższego niż planowany kosztu remontu dachu      i elewacji 
budynku przy ulicy Piłsudskiego 6 planuje się  przeznaczyć na zakup dwóch pakietów 
oprogramowania graficznego.  Oprogramowanie  to  służyć  będzie do  pracy w Wydziale 
Promocji  i  Spraw Społecznych,  min.  do obróbki  zdjęć i  tekstur,  tworzenia banerów na 
stronę internetową Ełku, wizualizacji miasta Ełku. 
Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania projektu uchwały, w głosowaniu wzięło 
udział 9 radnych.  
Członkowie Komisji  w głosowaniu jawnym;  9 głosami  „za”  -  jednomyślnie  zaopiniowali 
pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na 2011 rok.

* * *
 Skarbnik  Miasta  Jarosław  Wróbel  omówił projekt  uchwały  w  sprawie   Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2012 – 2027 – zgodnie z uwagą Regionalnej  
Izby Obrachunkowej  uchyla się  wcześniejszą uchwałę Rady Miasta w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2011-2027.
   Ponadto  uzupełnia  się  zapis  określając  przeznaczenie  nadwyżki  budżetowej  tj: 
„Nadwyżka budżetowa Miasta w wysokości 2.969.325 zł zostanie przeznaczona na spłatę 
wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu kredytów”. 
    Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski przypomniał, ze wszystkie zmiany jakie 
będą  następowały  w  Wieloletniej  Prognozie  powinny  być  zaznaczone  kolorem 
czerwonym. Prosi by tego pilnować.
    Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel – jest to w tej chwili nowa  Wieloletnia Prognoza 
Finansowa Miasta Ełku na lata 2012 – 2027.
Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania projektu uchwały, w głosowaniu wzięło 
udział 12 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 12 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali  
pozytywnie projekt uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na 
lata 2012 – 2027.

* * *
Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel poinformował, że do projektu budżetu miasta Ełku na 

rok 2012 – dochodzą jeszcze autopoprawki:
− w związku z wydłużeniem okresu realizacji  projektu „Minione tradycje mieszkańców 
Ełku i Ozierska – historia mówiona” na 2012 rok. Projekt jest realizowany ze środków 
Norweskiego Mechanizmu Finansowego – kwoty ulegną jeszcze tutaj  zmianie, dlatego 
też, nie będziemy teraz tego omawiać.
-  wprowadzenie  do  budżetu  na  2012  rok  inwestycji  pn.  „Zastosowanie  odnawialnych 
źródeł energii do zasilania Parku Wodnego w Ełku zlokalizowanego przy ul. Piłsudskiego 
29”. Inwestycja była realizowana w roku 2011 i będzie kontynuowana w roku 2012. Projekt 
współfinansowany jest w 80% ze środków Unii  Europejskiej  w ramach programu RPO 
Warmia i Mazury 2007-2013.  W związku z tym zwiększa się dochody budżetu o kwotę 
1.824.707 zł – dział 926 rozdział 92604  § 6297 oraz wydatki w dziale 926 rozdział 92695 
§ 6057 o kwotę 1.824.707 zł i § 6059 o kwotę 456.177 zł. Łącznie 2.280.884 zł. Powyższa 
zmiana spowodowana jest trudnościami z uzyskaniem refundacji części zadań.

Ponadto przy zmianach w wieloletniej prognozie finansowej na 2012 rok w zakresie 
wniosków złożonych w trakcie prac nad budżetem 2012 dotyczących budowy bieżni przy 
ZSS nr  6  w Ełku,  odcinka budowy ulicy Wileńskiej  oraz  ogrodzenia  przy Przedszkolu 
„Ekoludki” w Ełku Prezydent Miasta poinformował, że w sprawie realizacji tych inwestycji  
wnioski  będą składane w trakcie  roku budżetowego,  z  chwilą  uwolnienia  się  środków 
finansowych w wyniku realizacji przetargów.

Radny Adam Dobkowski  – czy te zadania zgodnie z deklaracją Prezydenta Miasta 
będą realizowane w podanej w piśmie kolejności czy też kolejność ich realizacji będzie 



jeszcze ustalona?
Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel – do Rady Miasta musi wpłynąć konkretny wniosek i 

to  kwestia  wpierw  dyskusji  później  decyzji  Rady  Miasta,  które  zdanie  zostanie 
zrealizowane w pierwszej kolejności. Na razie jest to ogólna deklaracja.

Z-ca Przewodniczącego Komisji Krzysztof Wiloch – priorytetów tutaj nie ma, to będzie 
się  zatem  odbywało  w  zależności  od  uwalnianych  środków budżetowych.   W  czasie 
dyskusji na temat tych zadań była rozmowa również, by ten zapis znalazł się w części 
opisowej budżetu miasta.

Skarbnik  Miasta  Jarosław  Wróbel  –  opis  budżetu  ma  taką  sama  moc,  jak  ten 
dokument.  Jest to element Zarządzenia Prezydenta Miasta i taką ma moc.
Członkowie Komisji  przystąpili  do zaopiniowania projektu budżetu miasta Ełku na 2012 
rok, w głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 12 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali  
pozytywnie projekt  budżetu miasta Ełku na 2012 rok.

* * *
Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski powiedział, że z planu pracy Komisji 

na ten rok pozostał do zrealizowania pkt dotyczący oceny realizacji Miejskiego programu 
energetycznego. Tym tematem zajmie się Komisja na początku 2012, w m-cu styczniu. 
Można będzie wtedy podsumować, jak ten program zafunkcjonował do końca 2011 roku.

Kolejny  punkt,  który  został  zrealizowany  tylko  częściowo,  to  omówienie  stanu 
infrastruktury drogowej w Ełku i realizacji planu budów i remontów dróg miejskich w 2011r. 
Dotyczy  to  szczególnie  zadań  inwestycyjnych.  Ten  temat  znajdzie  się  w  planie  pracy 
Komisji na 2012 rok.

Wydział  Planowania  i  Spraw  Społecznych  Anna  Lewandowska  omówiła  projekt 
uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu potrzeb w zakresie wykonywania prac 
społecznie użytecznych w Ełku – wykonywania prac społecznie użytecznych odbywa się 
na podstawie porozumienia zawartego miedzy starostą a gminą, na rzecz której te prace 
będą  wykonywane.  Osobie  wykonującej  prace  społecznie  użyteczne  przysługuje 
świadczenie w wysokości nie niższej niż 7,10 zł za każdą godzinę wykonywania tych prac. 
Starosta  refunduje  gminie  ze  środków  Funduszu  Pracy  do  60%  minimalnej  kwoty 
świadczenia przysługującego bezrobotnemu.

Z-ca Przewodniczącego Komisji Krzysztof Wiloch – czy na rok 2012 są jakieś plany 
dotyczące korzystania ze stażystów w Urzędzie Miasta? Taka pomoc jest przecież bez 
kosztowa.

Z-ca Prezydenta Miasta Kamil Buksa – my zwracamy się na bieżąco i jeśli jest taka 
możliwość,  to  korzystamy  ze  stażystów.  Problem  w  tym,  że  środki  na  ten  cel  są 
drastycznie obcinane przez Powiatowy Urząd Pracy.

Przewodniczący  Komisji  Wojciech  Kwiatkowski  –  dobrze  byłoby  wiedzieć  –  ile 
wniosków złożono  w tym zakresie a ilu stażystów w rzeczywistości pracowało w Urzędzie 
Miasta. Ponadto w tytule projektu uchwały należałoby dodać rok 2012.
Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania projektu uchwały, w głosowaniu wzięło 
udział 12 radnych.
Członkowie Komisji  w głosowaniu jawnym; 12 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali 
pozytywnie projekt uchwały w sprawie  zatwierdzenia rocznego planu potrzeb w zakresie 
wykonywania prac społecznie użytecznych w Ełku.

Do punktu  4- go 
Naczelnik  Wydziału  Planowania  Przestrzennego  i  Gospodarki  Nieruchomościami  – 

Sławomir  Chilicki  omówił  ofertę  sprzedaży  nieruchomości  na  lata  2011-2013  oraz 
symulację wpływów z tytułu sprzedaży nieruchomości do końca 2011 roku – informacja 
w załączeniu do protokołu. Jeśli chodzi o nieruchomości w trakcie procedury przetargowej 



grudzień 2011r. – styczeń 2012r. zostały sprzedane trzy działki z pięciu wystawionych do 
przetargu  przy  ul.  Tuwima.  Nie  sprzedano  terenu  pod  galerię  handlową.  Tylko  jeden 
oferent  wpłacił  wadium  ale  nie  przystąpił  do  przetargu.  Następny  przetarg  na  tą 
nieruchomość najwcześniej w m-cu marcu 2012r.
Wywiązała się dyskusja.

Z-ca Przewodniczącego Komisji Krzysztof Wiloch – wiadomo, że w przypadku terenu 
pod  galerię  problemem  nie  jest  lokalizacja  ale  cena.  Czy  byłaby  tutaj  potencjalna 
możliwość  podzielenia  tej  nieruchomości  i  sprzedaż  w  częściach,  czy  takie  działanie 
byłoby możliwe i uzasadnione?

Naczelnik  Wydziału  Planowania  Przestrzennego  i  Gospodarki  Nieruchomościami  – 
Sławomir  Chilicki  –  w  miejscowym planie  zagospodarowania  przestrzennego  jest  tam 
teren przeznaczony pod obiekt wielkopowierzchniowy powyżej 2 tys.m2.  Nie może być 
alternatywnego  zapisu  np.  pod  budownictwo  mieszkaniowe.  Jeśli  nie  osiągniemy 
planowanego  efektu,  to  możemy  wtedy  pomyśleć  o  przeznaczeniu  terenu  pod  inną 
zabudowę i zmianie zapisów w planie.

Naczelnik  Wydziału  Planowania  Przestrzennego  i  Gospodarki  Nieruchomościami  – 
Sławomir Chilicki  omówił następnie nieruchomości w trakcie przygotowania do sprzedaży 
przetargowej na 2012 rok oraz nieruchomości planowane do przygotowania do sprzedaży 
na  lata  2012/2013.  Do  tych  materiałów  jest  dołączona  symulacja  wpływów  z  tytułu 
sprzedaży – w załączeniu do protokołu.

Z-ca Prezydenta Miasta Kamil Buksa – należy wziąć pod uwagę, że to koniec roku 
i potencjalnie zainteresowane firmy czekają na to, co się będzie działo w I kwartale 2012 
roku. 
Komisja  zapoznała  się  z  ofertą  sprzedaży  nieruchomości  na  lata  2011-2013  oraz 
symulacją wpływów z tytułu sprzedaży nieruchomości do końca 2011 roku.  

Do punktu  5- go  
Komisja  wydała pozytywną opinię do przedłożonego projektu budżetu miasta Ełku na 

rok 2012 w pkt.  3 porządku obrad opiniując projekty uchwał na najbliższą sesję Rady 
Miasta.

Do punktu  6- go 
Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski poinformował, że do Komisji wpłynęły 

następujące pisma:
− pismo Ełckiego Wodnego Ochotniczego Pogotowia Ratunkowego, które zwróciło się z 
prośbą o dofinansowanie działań w zakresie ratownictwa wodnego poprzez udzielenie 
pomocy finansowej  w formie  dotacji  ze  środków budżetu  Miasta  Ełku  na 2012 rok  w 
kwocie  50  tys.  zł  z  przeznaczeniem  na  bieżącą  działalność  w  zakresie  ratownictwa 
wodnego – tym pismem powinna zająć się Komisji Budżetowa i Rozwoju Gospodarczego,
− pismo mieszkańców ulicy 11-go Listopada, którzy zwrócili  się o uwzględnienie przy 
opracowaniu  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  osiedla  „Kajki”, 
zwanego „EŁK – KAJKI III” ich uwag i wniosków – w załączeniu do protokołu.

Naczelnik  Wydziału Planowania Przestrzennego i  Gospodarki  Nieruchomościami – 
Sławomir  Chilicki  powiedział,  że również otrzymał  to  pismo. Należy je  traktować,  jako 
zwykłą  korespondencję.  Uwagi  zgłoszone  przez  Komisję  na  poprzednim  posiedzeniu 
odnośnie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla „Kajki”, zwanego 
„EŁK  –  KAJKI  III”   Prezydent  Miasta  rozpatrzył  i  praktycznie  zostały  one  wszystkie 
uwzględnione. Będzie to przekazane autorom planu.  Również weźmiemy pod uwagę te 
wnioski, które zgłaszają w piśmie mieszkańcy ul. 11-go Listopada i w takim zakresie, jak 
będzie  to  możliwe  ich  wnioski  zostaną  uwzględnione.  Plan  będzie  wyłożony  do 
publicznego wglądu i to będzie właściwy czas, by składać uwagi i wnioski.

Przewodniczący  Komisji  Wojciech  Kwiatkowski  –  dobrze  byłoby  poinformować 



Komisję, które z wniosków Komisji zostały przyjęte a które nie.
Naczelnik  Wydziału Planowania Przestrzennego i  Gospodarki  Nieruchomościami – 

Sławomir  Chilicki  –  po  weryfikacji  przez  autora  planu  możemy go  zaprezentować  na 
posiedzeniu Komisji.

Z-ca  Przewodniczącego  Komisji  Krzysztof  Wiloch  –  nie  powinno  stać  się  regułą 
prowadzenie  korespondencji  z  Komisją.  Należy  zainteresowanym  jednoznacznie 
odpowiedzieć, że wnioski powinny być składane w momencie wyłożenia planu i kierowane 
do Prezydenta Miasta.

Naczelnik  Wydziału Planowania Przestrzennego i  Gospodarki  Nieruchomościami – 
Sławomir  Chilicki  – my możemy odpowiedzieć wnioskodawcom, że do radnych takich 
pism się nie kieruje.
Komisja po zapoznaniu się z pismem mieszkańców ulicy 11-go Listopada, którzy zwrócili 
się  o  uwzględnienie  przy  opracowaniu  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego osiedla „Kajki”, zwanego „EŁK – KAJKI III” ich uwag i wniosków zwraca 
się z prośbą o udzielenie odpowiedzi zainteresowanym.

Radni zwrócili uwagę na następujące problemy:
Radny Konrad Siemienkiewicz zwrócił uwagę na konieczność dostosowania gabarytów 

autobusów  MZK  do  obciążenia  poszczególnych  linii  autobusowych.  W  tej  chwili, 
zwłaszcza  w  godzinach  szczytu  gabaryty  autobusów  nie  są  dostosowane  do  ilości 
przewożonych pasażerów, dotyczy to głównie autobusów linii nr: 6, 8, 9, 12  i nr 16 (rano). 
Ponadto należy zwrócić uwagę kierowcom, że ich również dotyczy zakaz palenia tytoniu i 
doszkolić, jak się jeździ tzw. „automatami”.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Michał Tyszkiewicz – może należałoby pomyśleć    o 
zleceniu firmie zewnętrznej opracowania zoptymalizowanych rozkładów jazdy autobusów 
MZK. Ponadto chciałby otrzymać informację, gdzie zostało zamontowane nowo zakupione 
oświetlenie świąteczne.

Radny Romuald Szuliński zwrócił  się o zamontowanie kilku ozdób świątecznych na 
odcinku ulicy Suwalskiej  od rzeki do ronda. Może to być już zdemontowane, używane 
wcześniej oświetlenie, którego teraz nigdzie nie wykorzystano.

Radny Bogusław Wisowaty zwrócił się z wnioskiem o podanie na piśmie – czy piec 
c.o.,  który ma być zamontowany w ramach modernizacji  ogrzewania w Zespole Szkół 
Samorządowych przy ul. Suwalskiej  jest uniwersalny? Czy można w nim spalać również 
zrąbki,  wióry i  będące odpadem gałęzie  usuwane przez PUK? Prosi  także o podanie 
dokąd trafiają wszystkie odpady drewniane, gałęzie usuwane przez PUK? 

 
Na zakończenie posiedzenia Komisji  Przewodniczący Komisji  Wojciech Kwiatkowski 

podziękował za dobrą współpracę  Naczelnikowi  Wydziału Planowania Przestrzennego 
i Gospodarki Nieruchomościami  Sławomirowi Chilickiemu, który odchodzi na emeryturę. 

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała:
                     Przewodniczący Komisji:

Małgorzata Stachowiak            
                     Wojciech Kwiatkowski
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